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  .2022שנת  4וח כספי רבעון ד .1

 

, על מנת לאשר דוח 71/15אנחנו פותחים ישיבה שלא מן המניין מס'    :רועי גבאי

. אסף, לא לדבר 2022שנת  4. סליחה, לא לאשר. על מנת להציג דוח כספי רבעון 2022שנת  4כספי, רבעון 

 במקביל. אסף יתייחס אל הדוח. 

הדוח הוצג כבר לוועדת כספים. שאלות ששאלו נענו בוועדה. מי אחראי,    ם:אסף אפרי

 רוני, אתה שולט בזה רק? 

 בסדר, הדוח הוצג, אושר בוועדת כספים.    מאיר שטרית:

אז בוא ניתן רק את הנקודות הכלליות. אני לא אעשה את זה כמו אלון,    אסף אפרים:

מיליון   2מיליון שקלים בארנונה,  4הכנסות העצמיות בגבייה של בפירוט. יש בעמוד המאזן, אנחנו גדלנו ב

הכסף הזה חיפה על קיטון בהכנסות העצמאות של חינוך ורווחה. סך כל שקלים הם לטובת מפעל הממ"ד. 

מיליון שקלים. הוצאות השכר, הוצאנו פחות בגלל התייעלות וגם איוש של תקנים  445ההכנסות עמדו על 

 שימוש מלא בכספים שהוקצבו. ליות גם ירדו עקב התייעלות או איפעולות הכלבמחלקות השונות. ה

התחדשות עירונית, גבייה, חברת הגבייה. גם הבחירות אגב באשפה. כן הפסדנו, כמו כל הרשויות וכל 

מיליון. מסתכל עלי, אבל אנחנו בתהליך. סך ההוצאות היו  9.6-האנשים בתיקי ההשקעות, סך כולל של כ

-מיליון שקלים שהולכים כמובן לטובת הגרעון המצטבר שלנו ב 2.5ון שקלים. שאלנו ... קודם, מילי 443

 . והקטנו במהלך הזמן. אין לנו שום דבר מעבר לזה. המצב הוא כרגע טוב. 2022

היא שנת בחירות. יש תהליך של גידול, כמו שאתם יודעים, גם בנושא של הזנה והסעות, עקב  2023מבחינת 

 . 2023יולי, כשנדבר על התקציב של -במכרזים. הנתונים יהיו במהלך יוני מצב שונה

תודה. רק מילה על מה שהוא אמר. שימו לב שיש לנו בעצם חודשיים    :רועי גבאי

לישיבות מועצה. החודש השלישי באוגוסט זה כבר מה שנקרא זה ישיבת הזדהות. לקראת הישיבה. ואז 

 משם אנחנו נכנסים כבר לתקופת בחירות. 

 ? 3.8-ב  ד"ר אהוד ויצמן:

 ט. ישיבת הזדהות. באוגוס 24באוגוסט, אם אני זוכר נכון    :רועי גבאי

 שלושה חודשים לפני הבחירות, מתחילים, הזדהות.    משה חזות:

 זו הזדהות,  ד"ר אהוד ויצמן:
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 כן, באוגוסט. סוף אוגוסט.    :רועי גבאי

 רגע, ואז הישיבות הבאות,   ד"ר אהוד ויצמן:

חודשיים האחרות זה כבר ישיבות בחירות. רק אם יש משהו ספציפי    :רועי גבאי

 העירייה דורשת. ש

זאת אומרת יש לנו עוד שתי פגישות למעשה. שאלה, תראה. אחד   ד"ר אהוד ויצמן:

  הדברים שאני ביקשתי, אנחנו דנו בדוח לעומק, ואני חושב, אסף אתה שומע?

 כן.    אסף אפרים:

. יש כאן יתרה מכובדת, 2022ובכלל  4אני חושב שבאמת הוצג דוח רבעון   ד"ר אהוד ויצמן:

 נותנת כוח לעירייה לעשות דברים נוספים, כי באמת העודף הוא גדול. מה שאני ביקשתי, ש

 זאת אומרת הקודמים נתנו לעירייה את הכוח.    חיים מסינג:

 אני את זה לא אומר.   ד"ר אהוד ויצמן:

 אני שואל.    חיים מסינג:

 אני לא אומר כמובן,   ד"ר אהוד ויצמן:

 קצת כסף.  קמ"ג הזרימו   משה חזות:

רועי, מה שאני חושב, אני גם העליתי את זה בישיבה, וזה מופיע   ד"ר אהוד ויצמן:

בפרוטוקול, אני מאוד מבקש, לאור כל הדברים, ואני ער לעניין של העלויות וכל הסיפורים, אני חושב שזה 

עירייה. אני מבין מאסף יהיה נכון מאוד להציג עדכון תכנון. בטח לאור כל השינויים והעומס שיש כרגע על ה

 שזה צריך להיות באזור יוני. אז אני אשמח מאוד, 

 ליולי,  30-יולי, כי צריכים את החשבונות של החציוני. אז ב   אסף אפרים:

  -אז לקראת יולי אני אשמח   ד"ר אהוד ויצמן:

  -וגם אנחנו, אני מאוד מקווה גם אנחנו לקראת כנראה איזשהו    :רועי גבאי

  -עדכון תקציב, זה    ות:משה חז

, שזה איזשהו תהליך ועוד דיון שקורה שם. אבל אני גסגירה עם ממ"   :רועי גבאי

מקווה שאנחנו באמת מתכנסים למקומות טובים, כי זה גם יכול לסייע. ואני אגיד עוד משהו, אבל זה אני 

רוצים להיות רשות איתנה בעוד  אגיד פה בשולחן הזה. אולי זו אמירה אמביציונית, אבל אסף יודע. אנחנו
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 שלוש שנים, בעזרת השם. 

זה יעד ריאלי, כי שלוש שנים זה בעצם הזמן שמשרד הפנים בוחן שנתיים אחורה. ואני מאוד מאמין שאנחנו 

 נעמוד בזה. 

אתה יודע שאנחנו, עם הדבר הזה, כבר ארבע שנים לדעתי, על הסף.   ד"ר אהוד ויצמן:

 או משהו כזה.  60%מה לי, לאנחנו צריכים להגיע, נד

 הכנסות עצמיות.  62%   אסף אפרים:

  -, בבקשה. אז אני מקווה שבאמת 62%  ד"ר אהוד ויצמן:

 תודה ... תודה לאסף, תודה לכולם. שיהיה ערב טוב.    :רועי גבאי

 

________________     _________________ 

 דוד שטרית                                       רועי גבאי         

 מנכ"ל העירייה                         ראש העיר         

 


